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A gardería de Baiona abrirá as súas portas durante o primeiro semestre do próximo ano,
segundo avanzou onte o alcalde, Jesús Vázquez Almuiña, despois de manter unha reunión coa
secretaria xeral de Igualdade, Carme Adán e co delegado de Vicepresidencia, Fran Verea. 
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